
ZÁPISNICA 

z 1. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Šali, 

ktoré sa uskutočnilo 15. februára 2024 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

 

ČASŤ I. 

OTVORENIE – VOĽBA NÁVRHOVEJ KOMISIE, URČENIE PRACOVNÉHO 

PREDSEDNÍCTVA, OVEROVATEĽOV ZÁPISNICE A ZAPISOVATEĽKY 

 

 

Zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Šali otvoril a viedol Mgr. Jozef Belický, primátor  

mesta, v súlade s § 12 ods. 1 a § 13 ods. 4 písm. a) zákona SNR č. 369/1990 Zb.  

o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a v súlade s Rokovacím poriadkom 

Mestského zastupiteľstva v Šali, ktorý bol schválený Uznesením Mestského zastupiteľstva  

v Šali č. 6/2011 – VIII. dňa 19. mája 2011 a nadobudol účinnosť dňa 27. mája 2011,  

v znení zmien a doplnkov rokovacieho poriadku, ktoré boli schválené Uznesením Mestského 

zastupiteľstva v Šali č. 12/2011 – VII. dňa 8. decembra 2011 a nadobudli účinnosť  

dňa 1. januára 2012; Uznesením Mestského zastupiteľstva v Šali č. 5/2012 – XI. dňa  

27. septembra 2012 a nadobudli účinnosť dňa 1. októbra 2012; Uznesením Mestského 

zastupiteľstva v Šali č. 3/2022 – IV. dňa 24. marca 2022 a nadobudli účinnosť dňa  

1. apríla 2022. 

 

Mgr. Jozef Belický, primátor mesta, skonštatoval, že pri otvorení 1. zasadnutia Mestského 

zastupiteľstva v Šali je prítomných a registrovaných 19 poslancov, čím je mestské 

zastupiteľstvo spôsobilé rokovať a uznášať sa. 

 

Ospravedlnenie nahlásila poslankyňa: JUDr. Anna Torišková. 

Neskorší príchod nenahlásil žiadny poslanec. 

 

Návrh na úpravu programu zasadnutia:  

 

Mgr. Jozef Belický 

navrhol doplniť do programu rokovania: 

- do časti E. Personálne záležitosti 

bod číslo E 1/1/2024 - Zloženie sľubu poslanca mestského zastupiteľstva  

- a zmeniť poradie prerokovania materiálov tak, aby dopĺňaný bod E 1 bol prerokovaný na 

začiatku zasadnutia t. j. ešte pred časťou II. Interpelácie poslancov 

 

Peter Szalay  

podal procedurálny návrh na zmenu programu zasadnutia a to vypustenie bodov z programu 

zasadnutia: 

- vypustiť materiál B 2/1/2024 

- vypustiť materiál B 3/1/2024 

- vypustiť materiál C 3/1/2024 

 

Hlasovanie o zmene programu rokovania: 

 

- vypustiť z programu rokovania materiály B 2/1/2024, B 3/1/2024 a C 3/1/2024 
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Prezentácia: 18 

Za:  14 

Proti:    4 

Zdržal sa:   0 

Zmena programu zasadnutia podľa procedurálneho návrhu bola schválená. 

 

- doplniť do programu rokovania do časti E. Personálne záležitosti bod číslo E 1/1/2024 - 

Zloženie sľubu poslanca mestského zastupiteľstva s tým, že bude predradený pred  

Interpelácie poslancov  

Prezentácia: 18 

Za:  18 

Proti:    0 

Zdržal sa:   0 

Zmena programu zasadnutia bola schválená. 

 

Hlasovanie o programe zasadnutia zverejneného v pozvánke na úradnej tabuli a na webovom 

sídle mesta (so schválenými zmenami): 

Prezentácia: 19 

Za:  16 

Proti:    3 

Zdržal sa:   0 

Program zasadnutia bol schválený. 

 

Schválený program zasadnutia: 

 

Časť I. 

1. Otvorenie – voľba návrhovej komisie, určenie pracovného predsedníctva, overovateľov 

zápisnice a zapisovateliek 

 

E. Personálne záležitosti 

1. Zloženie sľubu poslanca mestského zastupiteľstva - bod číslo E 1/1/2024 

predkladá Ing. Bc. Ľuba Boháčová, vedúca OOaS a predseda mandátovej komisie 

 

Časť II. Interpelácie poslancov  

 

Časť III. Predkladané materiály 

 

A. Informačné materiály a správy 

1. Správa z kontroly vykonanej ÚHK - materiál číslo A 1/1/2024    

predkladá Ing. Martina Bartošovičová, hlavná kontrolórka 

2. Správa z kontroly prevodov nehnuteľného majetku mesta - materiál číslo A 2/1/2024    

predkladá Ing. Martina Bartošovičová, hlavná kontrolórka 

3. Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky mesta Šaľa za rok 2023 - materiál číslo 

A 3/1/2024    

predkladá Ing. Martina Bartošovičová, hlavná kontrolórka 

4. Správa o plnení uznesení mestského zastupiteľstva - materiál číslo A 4/1/2024 

predkladá Ing. Jana Nitrayová, prednostka MsÚ 
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B. Všeobecne záväzné nariadenia, normy mesta, zmeny uznesení 

1. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia, ktorým sa zrušuje Všeobecne záväzné 

nariadenie č. 1/2023 o určení výšky finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku na 

žiaka základnej umeleckej školy, dieťa materskej školy alebo dieťa a žiaka školského 

zariadenia so sídlom na území mesta Šaľa - materiál číslo B 1/1/2024 

predkladá Mgr. Mariana Takáčová, vedúca SŠÚ 

 

C. Hospodárenie mesta 

1. Vývoj hospodárenia mesta k 31. 12. 2023 - materiál číslo C 1/1/2024 

predkladá Ing. Jana Nitrayová, prednostka MsÚ 

2. Návrh plánu verejného obstarávania na rok 2024 - materiál číslo C 2/1/2024   

predkladá Ing. Jana Nitrayová, prednostka MsÚ   

 

D. Majetkové záležitosti 

1. Mgr. Martin Holata a manželka Ing. Jana Holatová, Železničná 507/22, 927 01 Šaľa – 

prevod pozemku z dôvodu hodného osobitného zreteľa - materiál číslo D 1/1/2024 

predkladá Mgr. Miloš Kopiary, referent OSMaZM 

2. Návrh spôsobu nakladania s majetkom mesta – prevod pozemku z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa pre Petra Farkaša, Jesenského 687/23, 927 01 Šaľa - materiál číslo  

D 2/1/2024 

predkladá Mgr. Miloš Kopiary, referent OSMaZM 

3. Západoslovenská distribučná, a.s., Čulenova 6, 816 47 Bratislava – žiadosť  

o uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecných bremien na pozemok vo 

vlastníctve mesta - materiál číslo D 3/1/2024 

predkladá Mgr. Miloš Kopiary, referent OSMaZM 

 

F. Právne záležitosti 

1. Zmluva o dielo č. 867/2023 na realizáciu diela „Materská škola Budovateľská, Šaľa - 

zníženie energetickej náročnosti stavby“ - materiál číslo F 1/1/2024 

predkladá Ing. Eliška Vargová, referentka RRSaŠF 

 

G. Vystúpenia verejnosti 

o 16.00 hod. 

 

H. Rôzne 

Nie sú predmetom rokovania. 

 

Časť IV. Ukončenie 

 

Voľba mandátovej komisie 

Mgr. Jozef Belický, primátor mesta, predložil poslancom mestského zastupiteľstva návrh  

na zloženie mandátovej komisie nasledovne: 

predseda: Mgr. Monika Budaiová 

členovia: Mgr. Ildikó Jarošová a Ing. Tomáš Mészáros 

Hlasovanie:  

Prezentácia: 19 

Za:  19 

Proti:    0 

Zdržal sa:   0 

MsZ   s c h v á l i l o   mandátovú komisiu v navrhnutom zložení. 
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Voľba návrhovej komisie 

Mgr. Jozef Belický, primátor mesta, predložil poslancom mestského zastupiteľstva návrh  

na zloženie návrhovej komisie nasledovne: 

predseda: Róbert Tölgyesi 

členovia: Ing. Slavomír Kališ a PaedDr. Danica Lehocká, PhD. 

Hlasovanie:  

Prezentácia: 19 

Za:  18 

Proti:    0 

Zdržal sa:   1 

MsZ   s c h v á l i l o   návrhovú komisiu v navrhnutom zložení. 

 

Určenie pracovného predsedníctva  

- primátor mesta 

- zástupcovia primátora mesta  

- predseda návrhovej komisie 

- prednostka mestského úradu  

- hlavná kontrolórka mesta  

 

Určenie overovateľov zápisnice 

Mgr. Jozef Belický, primátor mesta, predložil poslancom mestského zastupiteľstva návrh  

na overovateľov zápisnice nasledovne: Ing. Gabriela Lacková a Miloš Rehák. 

Hlasovanie: 

Prezentácia: 19 

Za:  18 

Proti:    0 

Zdržal sa:   1 

MsZ   s c h v á l i l o   overovateľov zápisnice v navrhnutom zložení. 

 

Určenie zapisovateliek 

Za zapisovateľky 1. zasadnutia mestského zastupiteľstva boli určené Ing. Bc. Ľuba Boháčová 

a Andrea Súdorová.  

 

 

ČASŤ III. 

PREDKLADANÉ MATERIÁLY 

 

E. PERSONÁLNE ZÁLEŽITOSTI 

 

1. Zloženie sľubu poslanca mestského zastupiteľstva - bod číslo E 1/1/2024 

Predložila Ing. Bc. Ľuba Boháčová, vedúca OOaS a Mgr. Monika Budaiová, predsedníčka 

mandátovej komisie. 

 

Ing. Bc. Ľuba Boháčová 

Dňa 31. januára 2024 bolo Mestskému úradu v Šali doručené písomné vzdanie sa mandátu 

poslanca Mestského zastupiteľstva v Šali p. Mgr. Miloslava Kollára. 

Podľa ust. § 25 ods. 2 písm. c) zákona Slovenskej národnej rady č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších predpisov mandát poslanca zaniká vzdaním sa mandátu. 

Dňom doručenia písomného vzdania sa mandát poslanca Mgr. Miloslava Kollára vo volebnom 

obvode č. 1 zanikol.  
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V súlade s ust. § 192 ods. 1 zákona č. 180/2014 Z. z. o podmienkach výkonu volebného práva 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov, „ak zanikol mandát poslanca obecného 

zastupiteľstva nastupuje ako náhradník kandidát, ktorý získal najväčší počet platných hlasov vo 

volebnom obvode, v ktorom zanikol mandát.“ 

Podľa „Zápisnice mestskej volebnej komisie o výsledku volieb v meste vo voľbách do orgánov 

samosprávy obcí 29. 10. 2022“ vo volebnom obvode č. 1 ako náhradník získal najväčší počet 

platných hlasov 420 p. Jakub Matajs. 

V súlade s ust. § 192 ods. 2 zákona č. 180/2014 Z. z. o podmienkach výkonu volebného práva 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov „Nastúpenie náhradníka oznámi starosta obce do 15 

dní po tom, čo zanikol mandát, na úradnej tabuli obce a odovzdá mu osvedčenie o tom, že sa 

stal poslancom obecného zastupiteľstva. Osvedčenie podpisuje starosta obce.“ 

Oznámenie o nastúpení náhradníka Jakuba Matajsa za poslanca Mestského zastupiteľstva 

v Šali oznámil primátor mesta Šaľa Mgr. Jozef Belický dňa 8. februára 2024 t. j. v zákonnej 

lehote 15 dní po tom, čo zanikol mandát a zákonom ustanoveným spôsobom – vyhlásením na 

úradnej tabuli mesta.   

V súlade s ust. § 25 ods. 1 písmeno a) zákona Slovenskej národnej rady č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení poslanec je povinný zložiť sľub na prvom zasadnutí mestského 

zastupiteľstva, ktorého sa zúčastní.  

 

Nakoľko pán Jakub Matajs sa dnešného rokovania zúčastňuje, pristúpilo sa k aktu zloženia 

sľubu poslanca Mestského zastupiteľstva v Šali. 

 

Mgr. Jozef Belický, primátor mesta, prečítal znenie sľubu poslanca: 

„Sľubujem na svoju česť a svedomie, že budem riadne plniť svoje povinnosti, ochraňovať 

záujmy mesta, dodržiavať Ústavu Slovenskej republiky, ústavné zákony, zákony a ostatné 

všeobecne záväzné právne predpisy, a pri výkone svojej funkcie poslanca mestského 

zastupiteľstva ich budem uplatňovať podľa svojho najlepšieho vedomia a svedomia.“ 

 

Jakub Matajs zložil sľub podpisom pod text sľubu napísaného na osobitnom liste.  

Mgr. Jozef Belický, primátor mesta, odovzdal p. Jakubovi Matajsovi osvedčenie, že sa stal 

poslancom Mestského zastupiteľstva v Šali. 

 

Skúšobné hlasovanie (overenie funkčnosti hlasovacieho zariadenia nového poslanca): 

Prezentácia: 20 

Za:  13 

Proti:    3 

Zdržal sa:   3 

 

Mgr. Jozef Belický, primátor mesta, vyzval predsedníčku mandátovej komisie Mgr. Moniku  

Budaiovú, aby overila zloženie sľubu a predložila návrh na uznesenie. 

 

Mgr. Monika Budaiová 

Predsedníčka mandátovej komisie uviedla, že úlohou mandátovej komisie je overiť zloženie 

sľubu poslanca mestského zastupiteľstva kontrolou úplnosti jeho podpisu pod textom zákonom 

predpísaného sľubu; zistiť prípadnú prítomnosť nezlučiteľných funkcií na základe čestného 

vyhlásenia funkcionára.  

Predsedníčka mandátovej komisie skonštatovala, že poslanec mestského zastupiteľstva 

predložil mandátovej komisii čestné vyhlásenie o tom, že nevykonáva funkciu nezlučiteľnú  

s funkciou poslanca podľa príslušných ustanovení zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení.  
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Mandátová komisia týmto overila, že poslanec mestského zastupiteľstva Jakub Matajs zložil 

zákonom predpísaný sľub (bol skontrolovaný jeho podpis pod textom zákonom predpísaného 

sľubu) a nevykonáva funkciu nezlučiteľnú s funkciou poslanca a to na základe predloženého 

vlastnoručne podpísaného čestného vyhlásenia.  

Predsedníčka mandátovej komisie predložila návrh na uznesenie. 

 

Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 

Mestské zastupiteľstvo v Šali   

A. berie na vedomie 

zánik mandátu poslanca Mestského zastupiteľstva v Šali Mgr. Miloslava Kollára 

vo volebnom obvode č. 1 vo volebnom období 2022 – 2026, podľa § 25 ods. 2 písm. c) 

zákona Slovenskej národnej rady č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov dňom 31. januára 2024, 

B. konštatuje, že  

Jakub Matajs zložil a podpisom potvrdil zákonom predpísaný sľub poslanca mestského 

zastupiteľstva dňa 15. februára 2024. 

 

Prezentácia: 19 

Za:  19 

Proti:    0 

Zdržal sa:   0 

 

MsZ   p r i j a l o   uznesenie v navrhnutom znení. 

 

 

ČASŤ II. 

INTERPELÁCIE POSLANCOV 

 

Písomnú interpeláciu podal poslanec Mgr. Róbert Čibrik. 

 

Ústne interpelácie predniesli poslanci: 

 

Mgr. Róbert Čibrik 

- mám jednu otázku, dozvedeli sme sa, že čo sa týka pokuty, ktorú má mesto platiť za 

výstavbu nájomných bytov, že mala byť podaná žaloba podľa Vašich informácií, ktorá teda 

ako odznelo z Vašich úst, by to mala byť žaloba na Európsky súd pre ľudské práva; chcel 

by som sa opýtať trošku viac o tom, či nám viete povedať, kedy bola podaná, aké sú dôvody, 

aké porušenia ľudských práv sú napádané a v akom je to štádiu, ďakujem, 

 

Mgr. Jozef Belický 

- je podaná takáto žaloba na Európsky súd pre ľudské práva, dôvodom podania je, že nám 

ako navrhovateľovi nebolo umožnené predložiť a teda Najvyšší súd sa nevysporiadal  

s argumentami absolútne, ktoré boli predložené v rámci odvolania voči rozhodnutiu 

Krajského súdu, keďže Ústavný súd sa nevyjadril vôbec k nášmu podaniu, pretože odmietol 

podanie, obrátili sme sa na Európsky súd pre ľudské práva; podstata celého je v tom, že my 

sme postupovali absolútne v súlade s inštrukciami ústredného orgánu štátnej správy pre 

výstavbu bytov a tým je Štátny fond rozvoja bývania, ktorý nakoniec, ak by bol ten proces 

vtedy nebol úplne v poriadku, tak by nemohol vyplatiť sumu, ktorá k nám nikdy neprišla, 

my sme peniaze zo ŠFRB nedostali, tie dostal priamo predávajúci; čiže on vyhodnotil tento 

proces, že je v poriadku a v súlade s ich internými pokynmi, ktoré okrem iného umožňovali 
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tento spôsob nadobudnutia nehnuteľnosti a iný ústredný orgán štátnej správy, a to je 

ústredný orgán štátnej správy pre kontrolu verejného obstarávania, ktorým je Úrad pre 

verejné obstarávanie, túto situáciu vyhodnotil inak; my sme súčasťou viac ako 300 obcí, 

ktoré takto získali byty, v 41 obciach bolo zahájené správne konanie, pričom všetky tieto 

obce dostali pokutu, my sme dostali pokutu najvyššiu v rámci celého Slovenska, pretože 

sme postavili najviac bytov a ono to vychádza u každého rovnako, je to jednoducho 5 %  

z hodnoty diela; na Krajskom súde sme s našimi argumentami neuspeli, opätovne sme 

namietali postup Úradu pre verejné obstarávanie na Najvyššom súde, ten sa s našimi 

pripomienkami a s našimi námietkami absolútne v rozsudku nevysporiadal, to bol dôvod, 

prečo sme jednoducho podali ešte ďalšiu žalobu; takže stav je taký, že podali sme to, neviem 

teraz presný dátum, ale približne pred mesiacom, v rámci, pardon, skôr, pretože tam bola 

lehota od posledného rozhodnutia a to bolo odmietnutie Ústavným súdom, odvtedy plynie 

60 dňová lehota, v ktorej sme to podali, takže to bolo ešte skôr, v minulom roku, 

 

Ing. Gabriela Lacková 

- mala by som tri také interpelácie,  

- prvá je, či by mohlo mesto zariadiť, aby mestská polícia v spolupráci so štátnou políciou 

vykonávali v mesiacoch február a marec 2024 časté kontroly a pravidelné dodržiavania 

dopravných predpisov na novovybudovanej autobusovej stanici? to je prvé,  

- druhá interpelácia, mohlo by mesto zabezpečiť urýchlené pozametanie lístia a orezanie 

stromov a kríkov na parkoviskách v okolí hádzanárskej haly, vo vnútri aj pred ňou, do 

konania medzištátnych zápasov do 28. februára 2024? 

- tretia, môže mesto zariadiť upratanie veľkého množstva odpadkov v trávnatom záhone pred 

budovou COV vo Veči pred mestskou políciou a čínskou reštauráciou? 

 

Mgr. Jozef Belický 

- na tú prvú otázku, určite áno, tam nie je, myslím, že nie je problém, ja by som mal mať 

budúci týždeň stretnutie s pánom riaditeľom okresného riaditeľstva a keďže momentálne je 

chorý aj náčelník mestskej polície, je teda nemocný a on už nastupuje tiež budúci týždeň, 

určite toto s nimi preberiem, lebo máme mať spoločné stretnutie, okrem toho v tomto 

priestore je umiestnených sedem kamier v rámci bezpečnosti, takže verím tomu, že sú 

schopní na to dohliadnuť, 

- čo sa týka toho odpratania lístia, neviem, že či áno, nech sa páči, pani prednostka na to 

odpovie, ešte by som poprosil, ja nepodávam interpeláciu, ale chcel by som, že už keď 

spredu pred COV-čkou, tak mne volala podnikateľka zozadu, že či aj zadná časť by sa dala 

potom upratať, tak som to chcel zariadiť,  

- nech sa páči, môžeš odpovedať, 

 

Ing. Jana Nitrayová 

- ja by som chcela zareagovať na ten druhý podnet, čo sa týka upratania areálu, vnútorného 

aj pred športovou halou, my sme tento týždeň už dali pokyn, lebo so správcom sme sa 

rozprávali, čiže príde k orezu kríkov, príde k vyčisteniu tak, aby to naozaj na túto 

medzinárodnú kvalifikáciu všetko bolo tak, aby mesto naozaj ukázalo, že je čisté a zdravé 

mesto, 

 

Mgr. Jozef Belický 

- dobre, ďakujem pekne, pani prednostka, už nebudeme vyvolávať pána Ing. Čibrika, prosím 

Ťa, zariaď aj tu COV-čku, 
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Ing. Peter Andráši 

- chcem sa spýtať, či by bolo možné možno na úkor iného osvetlenia, lebo chodievam často 

v noci popri cyklotrase, tam naozaj niet ani živej duše a svietiť sa tam teda svieti na kuse, 

to isté na prerobenej tej, predstaničnom námestí, tam máme ako Las Vegas vysvietené, 

vyzerá to úplne nádherne, či by sa na úkor týchto zdrojov nedalo zasvietiť trošku viac na 

moste, hlavne kvôli tým vodičom, lebo ten je v dezolátnom stave a večer to tam len sliepne, 

ale to sme už kedysi riešili, ale aj tak ani tak tam nesvietia všetky, ale svieti to dosť málo 

na to, aké sú tam jamy, to je prvá vec, 

- druhá vec, vo Veči pri Dany bare, až nemusíme čakať, kým sa ten kanál prepadne, ktorý sa 

nám pomaličky už prepadáva, tak ako sa prepadol na Komenského, možno by bolo dobré 

tam už niekoho poslať, veď mrznúť nemrzne a treba to opraviť,  

- teraz taká tá moja praktická, obľúbená, ako je to s plavárňou, čo sa tam deje? nedeje?  

a kde to teda leží? pokračuje? 

 

Mgr. Jozef Belický 

- ja začnem možno odzadu s tou plavárňou, ale ja Ti poviem, v akom je to zhruba stave, lebo 

však prebrali sme ten majetok, teraz sa tam dokončujú práce, ktoré sú výsledkom statického 

posudku, ktorý vzišiel zo štátneho stavebného dohľadu,  ktorý sa tu vykonal, na tomto 

statickom posudku sa podieľa renomovaný statik komory stavebných inžinierov  

v spolupráci so statikom zo Šale, výsledkom je, že spoločnosť, ktorá realizovala dielo, 

zobrala toto úplne na seba, doplnila tam prvky, momentálne prebieha tam montáž 

posledných prvkov a prejdeme ku kolaudácii diela, to by malo byť úplne v poriadku, oni tu 

boli znovu asi pred, teraz sa nechcem mýliť, na začiatku roka, ja som sa stretol s celou tou 

komisiou, vrátane dodávateľa a sme si vyjasnili tie veci, nás toto nestojí žiadne náklady, tá 

oprava, jednoducho to dodávateľ robí v rámci odovzdania diela, to je k streche, 

- a k rekonštrukcii plavárne; včera som po nejakej komunikácii poslal pozývací list pánovi 

novému ministrovi športu a cestovného ruchu, ktorý predpokladám, že budúci týždeň 

navštívi naše mesto s tým, že som teda mu navrhoval, že by sme sa tam aj išli pozrieť, 

chceme sa tam uchádzať o zdroje, pretože tých zdrojov, možností získania zdrojov je viacej 

a teraz poviem len, že najskôr sme pracovali s alternatívou, že z fondu na podporu športu, 

ten fond má jeden problém, oni by nám tie peniaze dali, boli tu zástupcovia, problém je ale 

niekde inde, že on má predpisy na to, že je tam 30 percentné spolufinancovanie, čo neviem, 

kde by sme my zobrali; pani viceprimátorka, keďže som bol chorý, tak sa zúčastnila sama 

stretnutia s pánom ministrom financií, tam nejaké možnosti tiež vznikli a okrem toho sme 

tu prejednávali možnosť získať tieto prostriedky zo SIEA, teda zo Slovenskej inovačnej  

a energetickej agentúry, kde je taký priestor, žiaľ, tie percentá sú naviazané na nejakú 

energetickú úsporu, na fotovoltiku, na ďalšie veci, s ktorými nie že sme nepočítali  

v projekte, ale ktoré tam nedokážeme splniť; čiže my sa budeme sústreďovať na to, pretože 

ministerstvo má možnosť na priamu podporovať takéto športoviská a my sa budeme 

sústreďovať na túto možnosť, pretože sme presvedčení o tom, že by tu mohlo vzniknúť 

športovisko národného významu, takže ja po tom rokovaní určite budem informovať 

mestské zastupiteľstvo o tom, aký je stav, 

- čo sa týka osvetlenia na moste, osvetlenie na moste je súčasťou 300 bodov, ktoré boli 

vymenené v poslednej fáze ešte predchádzajúceho primátora, proste halogenidové 

osvetlenia, máme s nimi obrovský problém, ale my sme osvetlenie menili vlastne postupne, 

ešte sa stále spláca z úspor; toto osvetlenie sme vtedy vymeniť nemohli, pretože bolo 

vymenené z eurofondov na to, ktoré je tam teraz; päť rokov sa to s tým nedalo nič riešiť, 

máme rozrokované to, aby nám niekto prepočítal tie energetické úspory na všetkých  

300 bodov vrátane, v ktorých je aj most, čiže máme snahu o to, aby sme vymenili aj to 

osvetlenie, ak to vyjde z energetických úspor, tak si myslím, že toto sa čoskoro vymení, 
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nemyslím len na moste, ale všetkých 300, to je posledných 300 bodov v Šali, ktoré nie sú 

ledkové, nie, to sú halogenidové žiarovky, 

 

Ing. Peter Andráši 

- svietilo po celé roky takto? 

 

Mgr. Jozef Belický 

- áno, len keď sa lepšie osvetlilo to ostatné, tak to tak viacej vidieť, že to proste tak nesvieti, 

ako by malo, ale tam sú halogenidové žiarovky, ktoré boli z eurofondov tu vymenené  

300 kusov, to bola prvá otázka,  

 

Ing. Peter Andráši 

- môžem k tej plavárni, ten zhotoviteľ tej strechy, on vlastne čo povedal, prečo to zmenil na 

záver? akože čo ho k tomu viedlo? 

 

Mgr. Jozef Belický 

- odpoviem na túto otázku úplne presne, my sme si najali architekta, ktorý najal statika na 

rekonštrukciu strechy, oni vyhotovili projekt, dodávateľ bol z povahy diela povinný mať 

svojho statika pre realizačný projekt, oni najali statika, ktorý je riadne statikom komory 

inžinierov, áno, ukázalo sa, že tento statik má nejaké problémy v komore inžinierov, asi 

oprávnením podľa mňa, a že on pozmenil v realizačnom projekte pôvodný projekt tak, že 

povedzme, že nespĺňal podmienky pôvodného projektu, toto sa zistilo, zvolali sme štátny 

stavebný dohľad, realizátor sa hneď priznal k tomu, že áno, však ich statik to navrhol, on 

bol tam prizvaný, nastal spor medzi ním a komorou, ktorá mu vydala oprávnenie, tam teraz 

prebieha samostatné konanie s ním a komora sa zhostila prostredníctvom pána Ing. Bukova, 

ktorý je slovenský renomovaný statik, sa zhostila toho, že nám s tým pomôžu, no teraz 

naposledy som im hovoril, že vy ste z nás urobili obeť, vy sa potrebujete zbaviť nejakého 

statika a naše dielo ste použili presne na toto, pretože my sme nemali statika ani pri tvorbe 

projektovej dokumentácie, my sme nenajímali ani pri realizácii, toto sa odohralo kdesi  

v pozadí, čo tu uznal aj predseda komory stavebných inžinierov; dneska tá situácia je taká, 

že tá projektová dokumentácia, podľa ktorej sa zhotovuje náprava, je od rešpektovaného 

renomovaného statika, ktorého oni tak nejak vyselektovali, že tento by mohol byť 

poradcom, pritom on na to vyhotovil najskôr znalecký posudok, neskôr spolupracoval pri 

vyhotovení nového statického riešenia, nebolo to až tak komplikované, ako by sa to mohlo 

zdať, nemuseli sme to rozobrať alebo niečo podobné, robia sa tam doplňujúce konštrukcie, 

ktoré práve teraz v týchto dňoch už končia, sú hotové, sú spravené podľa postupných 

projektov, ktoré nám boli odovzdávané, čiže my skolaudujeme strechu a to, že či pán statik, 

ktorý bol statikom spoločnosti Verony najatý, či ostane statikom alebo nie, toto ja neviem, 

 

Ing. Peter Andráši 

- to je nepodstatné, a my si nevieme nejak do zmlúv alebo do budúcnosti zakomponovať, že 

keď niekto mení v podstate v procese realizácie, že realizačný projekt je, nechcem povedať, 

že iný, ale výrazne iný ako pôvodný, my si tam nevieme, že by sme o tom aspoň vedeli, 

teda ako objednávateľ? 

 

Mgr. Jozef Belický 

- takto, my sme tam mali zakomponované to, že oni zodpovedajú za dodanie kvalitného diela, 

čiže oni sa neodťahovali od zodpovednosti, oni povedali, že tak áno, my sme to spôsobili, 

tak dorobíme, čo treba, ale mňa sa tu už na to pýtala redaktorka televízie, že jak sme mohli 
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mať takého statika, ja po prvé, nie som statik, my na úrade nemáme nikoho, kto by mohol 

spochybniť pečiatku niekoho, komu ju vydal štát, 

 

Ing. Peter Andráši             

- nie, skôr mi išlo o to, že nás informujú, a to nielen tuto, ale kdekoľvek, že počúvajte, toto 

máte projekt, vykonávačku budeme robiť takto, je tu takáto zmena, tak my sa môžme zatiaľ 

aspoň informovať u niekoho, povedzme, že nezávisle od tretej strany, že je to dobre, nie je 

to dobré atď., atď., aby ... 

 

Mgr. Jozef Belický 

- pravda je taká, že oni sú oceliari a podľa mňa oni tiež úplne neboli informovaní o tom, že 

on tam vykonal zmenu, preto sa ani neodťahovali od zodpovednosti, dobre? 

 

Ing. Peter Andráši 

- ďalší je obchvat, v akom stave to je? 

 

Mgr. Jozef Belický 

- obchvat je momentálne podľa našich informácií v takom stave, že v rámci tohto výberového 

konania, ktoré prebiehalo od vlaňajšieho leta, bol najskôr vylúčený jeden, ktorý predložil 

najnižšiu ponuku, lebo som počul, že my by sme tieto informácie nemali mať, ale oni sú 

proste verejne dostupné, teraz bol vylúčený druhý, ktorý sa odvolal na Úrade pre verejné 

obstarávanie, podal námietku proti vylúčeniu a naša informácia z komunikácie aj pani 

viceprimátorky, aj z informácií, ktoré sú nám dostupné, je taká, že ak Úrad pre verejné 

obstarávanie rozhodne o jeho vrátení, tak SSC-čka je pripravená podpísať s ním zmluvu,  

ak rozhodne, že bol oprávnene vylúčený, sú pripravení podpísať zmluvu s ďalším v poradí, 

 

Ing. Peter Andráši                   

- a to bude AVA-stav? 

 

Mgr. Jozef Belický 

- to my nevieme, popravde, ale uchádzačom bol aj AVA-stav, 

 

Ing. Peter Andráši 

- no nech to už začnú robiť, ako ja by som si vsadil ... nezrozumiteľný zvukový záznam ... 

 

Mgr. Jozef Belický 

- mne už to je tiež jedno, pre mňa nech to už stavajú aj Marťania, ale nech sa to začne,  

- oni dielo inak SSC-čka začala vlani kvôli tomu, že by boli prepadli stavebné povolenia,  

- ešte máš ďalšie, hej? 

 

Ing. Peter Andráši 

- už len v podstate dve mám, hej,  

- chcem sa spýtať, že či sa už v rámci toho, keď sme hovorili už od minulého roku, jak sa 

ťažko zostavuje teda rozpočet, či sa už trebárs začalo v školstve, či sa začalo niečo, aby sa 

konsolidovali nákupy pre všetky školy, a to en bloc čohokoľvek, čiže nielen spotrebného 

materiálu a trebárs pre školské jedálne atď., to ma zaujíma, či už takýto krok niekto začal  

a potom samozrejme, či sa už aj nejak uvažovalo o spájaní škôl, vzhľadom k tomu, teda  

k tej finančnej situácii nielen tohto ale aj iných miest, už sa to deje aj inde, toto ma zaujíma, 

či sa to začalo vôbec takto, ako chcem povedať, či začali tvrdšie, neviem, zodpovední 

pritláčať na to školstvo, aby sa správalo ekonomicky, 
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Mgr. Jozef Belický 

- my sme ešte pred 1,5 rokom vydali opatrenia na šetrenie energiami vo všetkých 

zariadeniach mesta, vrátane škôl, tieto sa myslím aj uplatňujú, podľa mojich informácií  

v komisii finančnej odznela už takáto téma, teda bola navrhnutá takáto téma, že by sa mali 

niektoré činnosti robiť spoločne, aj ja som o tejto skutočnosti informoval pani vedúcu 

školského úradu, ale ono to nie je také jednoduché, ako to vyzerá, my máme už spojené 

školy, lebo máme spojené v troch prípadoch, máme spojenú základnú školu s materskou 

školou, ale úplne takéto spájanie základných škôl medzi sebou zatiaľ určite nie je 

predmetom rokovania; ak táto interpelácia smeruje na mňa, ja ju určite presmerujem na 

komisiu školstva, aby skúsili prehodnotiť, kde je priestor, ktorý je právne možné použiť, 

pretože neviem, že či my môžeme nakúpiť potraviny spoločne pre všetky školy, nie som si 

úplne istý, lebo potraviny sa nekupujú ako kontrakt, ale ako jednorazová vec, 

 

Ing. Peter Andráši 

- rámcová zmluva,  

 

Mgr. Jozef Belický 

- oni berú, áno, na základe rámcovej zmluvy berú každý deň čerstvé potraviny, neviem, ako 

si to obstarávať, či to vieme my obstarať vôbec pre viacej škôl, každopádne však sedí tu 

pán predseda komisie školstva, aj pani vedúca školského úradu, takže ja toto, túto 

interpeláciu určite presmerujem na nich, 

 

Ing. Peter Andráši 

- to nebolo len o potravinách, v tom samozrejme je aj ... 

 

Mgr. Jozef Belický 

- administratívu atď., jasne, 

 

Ing. Peter Andráši 

- dobre a poslednú vec, minule som tu teda, žiaľ, nemohol byť, tak mohol by som to položiť 

jak otázku, ale možno to vyslovím jak želanie; ide o to, že verím tomu, že všetci poslanci 

sú dobre inštruovaní, teda ako majú hlasovať, aby sa nám náhodou nestalo čosi také, že sa 

pomýlia a právoplatné hlasovanie vyhlásime za zmätočné, to je celé,  

 

Peter Szalay 

- ja mám jeden taký dotaz alebo požiadavku, žiadosť; ako sme si všimli, tak v priestore 

bývalého mlynu nastal už stavebný ruch, už teraz sú nejaké obmedzenia v tej doprave, keď 

tie stroje vychádzajú a vchádzajú na stavenisko, 

- chcel by som sa opýtať, akým spôsobom to bude mesto komunikovať, keď nastane výstavba 

tej križovatky celej tam? podľa mňa alebo predpokladám, že potom nastane trošku taký 

menší, keď nie aj väčší chaos v doprave v našom meste, či sa to bude komunikovať aj cez 

médiá, lebo mám od toho také obavy, že zaseká sa tak mesto, že kolóny budú v Tešedíkove, 

v Jatove, neviem, kde všade ešte, 

 

Mgr. Jozef Belický 

- my sme o tom presvedčení, že sa to stane, ale my sme komunikovali s dotknutou 

verejnosťou, pretože k celému projektu, vlastne k tej organizácii stavby, sa ozvali najmä 

obyvatelia Štúrovej ulice, pretože pôvodný predpoklad bol taký, že počas výstavby 

kruhového objazdu pri objekte ProCS, teda medzi ProCS a KLM, to je to nové stredisko 

obchodné, tak sa zobojsmerní prevádzka na ulici Štúrovej i Kráľovskej, proti čomu zásadne 
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protestovali obyvatelia Kráľovskej; ja som tu už s nimi mal jedno stretnutie, kde oni 

povedali, že vôbec nesúhlasia s tým, chcú, aby to zostalo tak, ako to je, aj za cenu, že bude 

obtiažnejšia doprava, tak sme absolvovali potom druhé stretnutie, na ktorom bol prítomný 

aj dopravný inžinier, teda z policajného zboru a našli sme kompromis, že my necháme tú 

dopravu, vlastne tá doprava zostane tak, ako je teraz, no a vlastne sa uvidí podľa tých prvých 

dní, že kde nastanú obmedzenia; my máme jedinú možnosť a to je nezahltiť Kráľovskú 

ulicu, lebo tam vieme prostredníctvom toho semaforu pri poľnohospodárskej škole 

regulovať ten prísun áut, aby aspoň ulica nebola zahltená; myslím si, že prvé dni to bude 

veľmi náročné, keď sa rozoberie, má to byť začiatkom mája, keď sa rozoberie križovatka, 

tá výstavba križovatky trvá tri mesiace, ak ma pamäť neklame a určite prvé dni to bude 

náročné, ale už sme tu mali taký prípad a obmedzenia dopravy a vtedy sa to vyvinulo 

nakoniec tak, že to si pamätám, to keď sme organizovali protest za obchvat, tak už to hlásili 

dva dni predtým v rádiu, že tu bude protest, potom sme nemali aké auto zastaviť, pretože 

už nikto cez Šaľu nešiel, tak si myslím, že až tu budú vážne problémy, tak bude to mať aj 

ten efekt, že pôjde menej áut cez Šaľu, no a budeme vyhodnocovať sústredene tú situáciu, 

sú tam náhradné trasy, všetko je stanovené, ale myslím si, že je to tak kľúčové miesto, že 

tie obmedzenia jednoducho nastanú, 

 

Ing. Peter Andráši – faktická poznámka 

- na margo toho, bude nejak zabezpečené, aby aj tie menšie nákladné autá nevchádzali za tým 

semaforom doprava alebo, alebo rovno na Jánošíkovú atď. atď., aby sa neprepletali cez, 

lebo zmestiť sa tam zmestia, 

 

Mgr. Jozef Belický 

- hej, sú tam prijaté opatrenia, ak myslíš na začiatku Šale, že už by niekto odbočil? 

- no sú tam prijaté opatrenia, ak budeme cítiť, že sa ten tok presunul napr. na Jánošíkovu  

a po Murgašovej, ale odtiaľ sa nedá dostať zase na most, to je ešte komplikovanejšie, lebo 

tam treba obísť celé mesto, my sme prehodnotili veľmi veľa alternatív a sme pripravení aj 

v tom procese jednoducho urobiť to dopravné značenie tak, aby to neobťažovalo ľudí, alebo 

aby to čo najmenej obťažovalo, aj za cenu, že je veľmi pravdepodobné, že tá rada áut môže 

stáť možno na galantskej ceste, no pri vstupe do Šale určite, 

 

Ing. Ingrid Kántorová 

- ja by som sa chcela opýtať, kedy bude dokončené označovanie prechodov pre chodcov na 

Murgašovej ulici, ktoré bolo začaté pred niekoľkými mesiacmi a stále je len polovička  

z nich vyznačená, 

 

Mgr. Jozef Belický 

- ono to závisí asi najviac od počasia, takže ako to počasie dovolí, tam tie práce sú objednané, 

ale jak to počasie dovolí, lebo tam niekoľko dní musí byť taká teplota asfaltu, aby to vôbec 

malo zmysel, takže jak to počasie dovolí, určite sa domaľuje značenie aj na Murgašovej, 

 

Ing. Ingrid Kántorová 

- na jar, hej? 

 

Mgr. Jozef Belický 

- no predpokladám, že tak už sa ukazuje, že teraz bude stále teplejšie, však sme už na desiatich 

stupňoch, ale ešte noci sú chladné, tak nejako to je zabezpečené, že až nastanú 

poveternostné podmienky, ktoré to umožňujú, tak určite sa to dokončí, 
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Ing. Ingrid Kántorová 

- dobre, ja mám ešte dve otázky,  

- druhá otázka moja je vlastne, že v týchto dňoch podľa mojich informácií končí záruka na 

cyklotrasu do Dusla a chcem sa opýtať teda, že či zhotoviteľ toho diela teraz riadne splnil 

všetky reklamácie, pýtam sa to s ohľadom na mestské financie (vidím vás cez tú kameru), 

že aby potom nenastali nejaké nečakané vlastne dokončovačky, 

 

Mgr. Jozef Belický 

- my sme uplatnili reklamáciu vlani vlastne na toto dielo a dodávateľ predĺžil záručnú lehotu 

tak, aby mohol na jar vykonať opravy, takže my sme si to zabezpečili aj zmluvne s tým, že 

predĺžil záručnú lehotu o toľko, aby mohol vykonať tie opravy, lebo my sme tento proces 

začali niekedy v októbri, ale ten, kto o tom mal rozhodnúť, bol jednoducho nemocný, 

prvýkrát sme sa vedeli zísť, myslím, že na začiatku novembra, vedel sem prísť na tie skúšky, 

robili sa sondy toho podložia, aby sme si ujasnili, že či tam je to, čo má byť, on uznal 

reklamáciu, ale už vzhľadom na počasie nevedel vykonať nápravu, tak predĺžil záručnú 

lehotu o toľko, aby na jar náprava mohla nastať, 

 

Ing. Ingrid Kántorová 

- a vieme aj dokedy? 

 

Mgr. Jozef Belický 

- dokedy je predĺžená tá záruka? do odstránenia závad, mám taký pocit, že do odstránenia 

týchto závad, ktoré boli stanovené v reklamácii, to je predĺžená záruka a mal by začať tiež 

s ohľadom na počasie, tiež majú nejaké kapacity, nejaké diela, ale určite budú odstránené 

všetky závady, ktoré tam sú, 

 

Ing. Ingrid Kántorová 

- čiže sa nemusíme obávať ... 

 

Mgr. Jozef Belický 

- určite nie,  

 

Ing. Ingrid Kántorová 

- ... zase nejaké náklady, 

- posledná, chcela by som sa opýtať na to, pred zhruba štyrmi mesiacmi sme tu spomínali 

riešenie bezpečného vystupovania a nastupovania detí pred školami, materskými školami, 

pred CVČ a chcem sa opýtať, že v akom štádiu je tento projekt? lebo odvtedy sme o tom 

ani na komisii veľa nepočuli, hovorilo sa napr. o zjednosmernení Krátkej alebo Štefánika, 

 

Mgr. Jozef Belický 

- áno, toto je súčasťou, jak sa to volá, parkovacej politiky, ktorá sa tu pripravuje, súčasťou 

toho je aj ..., viem, pamätám si, že zjednosmernenie, ale ak pán predseda komisie alebo pán 

Poliček chcú k tomu niečo povedať, tak Vám povedia, lebo viem, že je to súčasťou toho 

projektu, určite som si všimol Štefánikovu ulicu, že má byť zjednosmernená v rámci toho, 

 

Miroslav Poliček 

- čo sa týka zjednosmernení ulice pri CVČ-ku M. R. Štefánika, dneska práve odchádza 

objednávka, náčrty už máme hotové, prejednané sú s policajtom dopravným, takže je to 

otázka času, kedy sa bude dať striekať, keď bude tých 15 stupňov, dajme tomu, cez deň, 
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aby to vydržalo niekoľko hodín, aby tá trvácnosť toho náteru bola dosť dlhá, aby bola tá 

životnosť čo najväčšia,  

- je tam zaradená ulica M. R. Štefánika, je tam aj Krátka ulica a potom je tam plus ešte jedna 

ulica Nádražná, ale to nesúvisí s týmto, tam len chcú urobiť svoju ulicu tí občania, čo tam 

spísali petíciu a plus sú tam nejaké dopravné značky, nejaké obmedzenia, ale to je mimo 

tohto, 

- takže projektovka je už z polovice hotová, na Družstevnej, tam je to už osadené zákazové 

značenie, tam je zákaz státia a majú tam urobené parkovacie miesta vnútri, 

 

Mgr. Jozef Belický 

- aj tam sa to sčasti vyriešilo, lebo my nedokážeme vyjsť v ústrety tomu, čo je objednávka 

spoločenská, lebo pred škôlkou ráno stojí 80 áut, ale čo sa dalo spraviť aj na tej Družstevnej 

už je spravené a toto, hovorím, je súčasťou toho, čo bude predkladaný materiál. 

 

 

ČASŤ III. 

PREDKLADANÉ MATERIÁLY 

 

A. INFORMAČNÉ MATERIÁLY A SPRÁVY 

 

1. Správa z kontroly vykonanej ÚHK - materiál číslo A 1/1/2024  

Predložila Ing. Martina Bartošovičová, hlavná kontrolórka mesta 

Podrobnú správu obsahuje predložený materiál. 

Diskusia k predloženému materiálu nebola. 

 

Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 

Mestské zastupiteľstvo v Šali 

A. prerokovalo 

správu z kontroly dodržiavania a uplatňovania príslušných ustanovení zákona č. 431/2002 

Z. z. o účtovníctve v procese inventarizácie majetku spoločnosti MeT Šaľa, spol. s r.o.  

ku dňu účtovnej závierky k 31. 12. 2022, 

B. berie na vedomie 

správu z kontroly dodržiavania a uplatňovania príslušných ustanovení zákona č. 431/2002 

Z. z. o účtovníctve v procese inventarizácie majetku spoločnosti MeT Šaľa, spol. s r.o. 

ku dňu účtovnej závierky k 31. 12. 2022. 

 

Prezentácia: 19 

Za:  19 

Proti:    0 

Zdržal sa:   0 

 

MsZ   p r i j a l o   uznesenie v navrhnutom znení. 

 

 

2. Správa z kontroly prevodov nehnuteľného majetku mesta - materiál číslo A 2/1/2024  

Predložila Ing. Martina Bartošovičová, hlavná kontrolórka mesta 

Podrobnú správu obsahuje predložený materiál. 

Diskusia k predloženému materiálu nebola. 
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Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 

Mestské zastupiteľstvo v Šali 

A. prerokovalo 

správu z kontroly prevodov nehnuteľného majetku mesta za rok 2023, ktorého všeobecná 

hodnota majetku prevýšila sumu 20 000 EUR, 

B. berie na vedomie 

správu z kontroly prevodov nehnuteľného majetku mesta za rok 2023, ktorého všeobecná 

hodnota majetku prevýšila sumu 20 000 EUR. 

 

Prezentácia: 19 

Za:  19 

Proti:    0 

Zdržal sa:   0 

 

MsZ   p r i j a l o   uznesenie v navrhnutom znení. 

 

 

3. Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky mesta Šaľa za rok 2023 - materiál 

číslo A 3/1/2024  

Predložila Ing. Martina Bartošovičová, hlavná kontrolórka mesta 

Podrobnú správu obsahuje predložený materiál. 

Diskusia k predloženému materiálu nebola. 

 

Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 

Mestské zastupiteľstvo v Šali 

A. prerokovalo 

Správu o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky mesta Šaľa za rok 2023, 

B. berie na vedomie 

Správu o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky mesta Šaľa za rok 2023. 

 

Prezentácia: 19 

Za:  19 

Proti:    0 

Zdržal sa:   0 

 

MsZ   p r i j a l o   uznesenie v navrhnutom znení. 

 

 

4. Správa o plnení uznesení mestského zastupiteľstva - materiál číslo A 4/1/2024  

Predložila Ing. Jana Nitrayová, prednostka MsÚ 

Podrobnú správu obsahuje predložený materiál. 

 

Diskusia: 

 

Ing. Ingrid Kántorová 

- ja by som sa chcela opýtať, mňa by zaujímalo, prečo v tej správe nie sú dve uznesenia, ktoré 

sa týkajú spomínanej parkovacej politiky, jedno bolo uznesenie číslo 3/2021 z 24. júna, 

ktoré odporučilo primátorovi mesta zabezpečiť spracovanie koncepcie parkovacej politiky 

jednotlivých zón na základe generelu a tiež z minulého roka, zo dňa 21. septembra, ktoré 

odporučilo tiež primátorovi mesta vypracovať návrh VZN-ka podľa podkladov 
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poskytnutých komisiou územného plánovania; všetko sa to týka tej parkovacej politiky, ale 

vlastne sú to dve uznesenia, nie sú to totožné veci, lebo vlastne jedno rieši koncepciu 

parkovacej politiky a jedno rieši konkrétne parkovanie v centre mesta, zaujímalo by ma, že  

v akom štádiu to je, 

 

Ing. Jana Nitrayová 

- čo sa týka všeobecne záväzného nariadenia, tak tam bol termín do 30. 04. a čo sa týka 

parkovacej politiky, odporučili ste toto VZN-ko, sa priznám, teda toto uznesenie si naozaj 

... ako áno, pardon, 

 

Ing. Bc. Ľuba Boháčová 

- ak dovolíte, neviem teraz naspamäť, ale sledujeme tieto termíny plnení, preto ešte aj to 

VZN-ko tam nie je, my ho sledujeme, len lehota bude až 30. 04. plnenie, takže preto ešte 

na dnešnom zastupiteľstve nemáte; to prvé, cez prestávku môžem ísť pozrieť do materiálu, 

lebo naspamäť si to naozaj nepamätám, ale dávame si na toto pozor, sledujeme tie termíny, 

 

Ing. Ingrid Kántorová 

- dobre, tak počkáme si do budúcna, 

 

Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 

Mestské zastupiteľstvo v Šali   

A. prerokovalo 

správu o plnení uznesení mestského zastupiteľstva, 

B. berie na vedomie 

správu o plnení uznesení mestského zastupiteľstva. 

 

Prezentácia: 20 

Za:  20 

Proti:    0 

Zdržal sa:   0 

 

MsZ   p r i j a l o   uznesenie v navrhnutom znení. 

 

 

B. VŠEOBECNE ZÁVÄZNÉ NARIADENIA, NORMY MESTA, ZMENY UZNESENÍ 

 

1. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia, ktorým sa zrušuje Všeobecne záväzné 

nariadenie č. 1/2023 o určení výšky finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku na 

žiaka základnej umeleckej školy, dieťa materskej školy alebo dieťa a žiaka školského 

zariadenia so sídlom na území mesta Šaľa - materiál číslo B 1/1/2024 

Predložila Mgr. Mariana Takáčová, vedúca SŠÚ 

Podrobnú správu obsahuje predložený materiál. 

Predkladateľka doplnila stanovisko komisie školstva, ktorá materiál odporúča mestskému 

zastupiteľstvu schváliť. 

 

Diskusia: 

 

Ing. Ingrid Kántorová 

- keď toto VZN-ko sa zruší, podľa čoho potom bude mesto určovať financie, rozdeľovať 

financie na tie ZUŠ-ky a do škôl? 
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Mgr. Mariana Takáčová 

- tým VZN-kom vlastne bolo určené len podľa koeficientu, ktorý bol daný štátom, rozdelenie 

tých financií; tieto financie aj tak nestačili a mesto dofinancovávalo jednotlivé zariadenia  

z vlastného rozpočtu, aj bez toho, aby toto dofinancovanie mali určené VZN-kom, čiže to 

VZN-ko vlastne neriešilo tento problém, 

 

Ing. Ingrid Kántorová 

- čiže teraz to vlastne bude dofinancovávať už len mesto? 

 

Mgr. Mariana Takáčová 

- no vždy to dofinancovávalo mesto, 

 

Ing. Ingrid Kántorová 

- len mesto, ale teraz ...  

 

Mgr. Mariana Takáčová 

- nie, budeme dostávať originálne, ale dofinancuje ten zbytok mesto, ten rozdiel, 

 

Ing. Ingrid Kántorová 

- dobre, neviem, či tomu rozumiem, ďakujem, 

 

Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 

Mestské zastupiteľstvo v Šali 

A. prerokovalo 

návrh Všeobecne záväzného nariadenia, ktorým sa zrušuje Všeobecne záväzné nariadenie 

č. 1/2023 o určení výšky finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku na žiaka základnej 

umeleckej školy, dieťa materskej školy alebo dieťa a žiaka školského zariadenia so sídlom 

na území mesta Šaľa, 

B. schvaľuje 

Všeobecne záväzné nariadenie č. 1/2024, ktorým sa zrušuje Všeobecne záväzné nariadenie 

č. 1/2023 o určení výšky finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku na žiaka základnej 

umeleckej školy, dieťa materskej školy alebo dieťa a žiaka školského zariadenia so sídlom 

na území mesta Šaľa. 

 

Prezentácia: 19 

Za:  19 

Proti:    0 

Zdržal sa:   0 

 

MsZ   p r i j a l o   uznesenie v navrhnutom znení. 

 

 

C. HOSPODÁRENIE MESTA 

 

1. Vývoj hospodárenia mesta k 31. 12. 2023 - materiál číslo C 1/1/2024 

Predložila Ing. Jana Nitrayová, prednostka MsÚ  

Podrobnú správu obsahuje predložený materiál.  

Predkladateľka doplnila stanovisko ekonomickej komisie, ktorá odporúča mestskému 

zastupiteľstvu tento materiál prerokovať a zobrať na vedomie tak, ako je navrhnutý. 
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Diskusia: 

 

Mgr. Róbert Čibrik 

- ja mám jednu otázočku, vedeli by ste nám povedať, či príjmy z nájomných bytov na 

Kráľovskej, či pokrývajú náklady na údržbu, réžiu a splácanie úveru; to je niekde vyčíslené 

alebo máme takéto informácie? 

 

Ing. Jana Nitrayová 

- pri tomto materiáli nie, určite vo vývoji hospodárení; samotné príjmy z nájomných bytov, 

nájomné musí byť vytvorené tak, aby jednak pozostávalo zo splátky úveru, čiže zo splátky 

ŠFRB, je tvorené z fondu opráv a sú tam réžie a potom samozrejme zálohové platby, takže 

takto je nastavené to nájomné; samozrejme, že ak by tam bol nejaký havarijný stav  

a pokiaľ tam nie je dostatok fondu opráv, tak toto ani jeden správca nevie odhadnúť, ale 

takto by malo byť nastavené a toto bude viac menej vidieť v záverečnom účte, ale takto je, 

už pri tvorbe ho takto musíte nastaviť, takže je to predpoklad zatiaľ, pokiaľ sa niečo 

výnimočné nestane, tak by malo pokrývať, 

 

Mgr. Róbert Čibrik 

- čiže môžem sa opýtať pri tom záverečnom účte, tam budeme mať asi viac informácií, 

 

Ing. Jana Nitrayová 

- áno, toto je vlastne iba vývoj hospodárenia, 

 

Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 

Mestské zastupiteľstvo v Šali 

A. prerokovalo 

vývoj hospodárenia mesta k 31. 12. 2023, 

B. berie na vedomie 

vývoj hospodárenia mesta k 31. 12. 2023.  

 

Prezentácia: 17 

Za:  17 

Proti:    0 

Zdržal sa:   0 

 

MsZ   p r i j a l o   uznesenie v navrhnutom znení. 

 

 

2. Návrh plánu verejného obstarávania na rok 2024 - materiál číslo C 2/1/2024 

Predložila Ing. Jana Nitrayová, prednostka MsÚ 

Podrobnú správu obsahuje predložený materiál. ...........................................................................                                                                            

Predkladateľka doplnila informáciu, v ktorej uviedla, že ide o otvorený dokument, kde mestské 

zastupiteľstvo na svojom prvom zasadnutí v kalendárnom roku prerokúva a viac menej 

schvaľuje plán verejného obstarávania. Mesto v zmysle rokovacieho poriadku predkladá 

predpokladané zákazky, ktoré sú nad určitú limitnú hodnotu, 10 000 na tovary a služby a 20 000 

na stavebné práce, zostavuje plán na základe požiadaviek a teda podkladov jednotlivých 

správcov rozpočtu s tým, čo plánuje v roku 2024 realizovať, čiže proces verejných obstarávaní 

na jednotlivé zákazky, tieto predpokladané zákazky sú obsahom tohto materiálu v tabuľke. 
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Diskusia: 

 

Mgr. Róbert Čibrik 

- mám viac otázok, keďže vzhľadom na nové zásady hospodárenia s majetkom mesta už veľa 

informácií o týchto projektoch asi nebudeme dostávať, keďže tam je viacero tých 

nadlimitných a respektíve nie je až tak veľa tých nadlimitných a podlimitných a zákazky  

s nízkou hodnotou, tak tých je dosť, 

- ale chcem sa opýtať najprv v položke 20. je uvedený návrh na verejné obstarávanie na 

dopravné značenie na 110 000 EUR, v rozpočte sme na dopravné značenie schvaľovali  

30 000 EUR, je možné urobiť verejné obstarávanie na sumu, ktorá je o 80 000 EUR vyššia, 

ako schválilo mestské zastupiteľstvo v rozpočte? 

 

Ing. Jana Nitrayová 

- toto naozaj neviem, či tu nie je preklep, ja sa veľmi ospravedlňujem, lebo toto som si 

nevšimla, „Dopravné značenie, údržba, výmena, vodorovné značenie“ je to tu naozaj, 

neviem, či teraz tam nemá byť 16 mesiacov, ale je iba 6, takže toto naozaj neviem, pretože 

tie zákazky sú aj tak, že, keď ste si všimli, aj na viacej mesiacov, takže naozaj toto neviem  

a či, pozerám sa, či tu nevidím správcu, ale odišiel teraz, preverím a toto Vám dám ako 

odpoveď, fakt toto neviem v tejto chvíli zodpovedať, 

 

Mgr. Róbert Čibrik 

- v položke 4. je plánovaná výstavba nového objektu zariadenia podporovaného bývania, 

respektíve projektová dokumentácia k tomu, potom v položke 27. tiež projektová 

dokumentácia, výstavba nového objektu špecializovaného zariadenia, tieto majú stáť  

40 respektíve 50 000 EUR, tieto projektové dokumentácie, čo na tom, ako zdá sa mi to 

veľmi veľa na projektovú dokumentáciu, ale chcem sa opýtať, čo sa plánuje stavať? 

 

Ing. Jana Nitrayová 

- toto, či môžem odpovedať? 

 

PaedDr. Danica Lehocká PhD. 

- nebudeme trápiť pani prednostku, lebo nevidím tu pána Ľubora Gála,  

 

Ing. Jana Nitrayová 

- ale ja viem odpovedať, 

 

PaedDr. Danica Lehocká PhD. 

- áno? dobre, nech sa páči,  

 

Ing. Jana Nitrayová 

- pokiaľ si pamätáte, vy ste schvaľovali zámer deinštitucionalizácie sociálnych zariadení, 

jedno z týchto zariadení, áno, naozaj robili sme prieskum trhu, predpokladaná hodnota 

zákazky na projektovú dokumentáciu na stavebné a realizačné je v takejto výške s tým, že 

prioritou alebo teda poradie investície bolo najskôr položka číslo 4, ako ste hovorili, 

podpora toho bývania s tým, že OSS-ka má schválené obidva zámery, jedno je toto a druhé 

je na tej Kráľovskej, ale vzhľadom na rozpočet, aký je stav, tak zatiaľ sa ide obstarávať táto 

prvá projektová dokumentácia na podporné bývanie a keď bude projekt úspešný, sú to ako 

oprávnené výdavky toho projektu, 
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PaedDr. Danica Lehocká PhD.  

- neviem, či Vám postačuje taká odpoveď? 

 

Mgr. Róbert Čibrik 

- v zásade áno; chcel som sa ešte opýtať, že či toto je tá Kráľovská ulica alebo to bude Dolná, 

 

Ing. Jana Nitrayová 

- nie, toto je Dolná a Kráľovská je tá druhá, ak teda bude priaznivá situácia, 

 

Mgr. Róbert Čibrik 

- to som rozmýšľal nad tým, že ako to je tam rozdelené, 

 

PaedDr. Danica Lehocká PhD. 

- to sú zdroje z plánu obnovy a naozaj, ak budeme úspešní, tak sú stopercentne kryté, 

 

Mgr. Róbert Čibrik 

- pod položkou 8. Údržba semaforov, 

- ktoré semafory má v správe mesto, keď cesty sú Slovenskej správy ciest? 

 

Ing. Jana Nitrayová 

- ale tieto zariadenia sú naše, 

 

Mgr. Róbert Čibrik 

- položka 15. Nakladanie s komunálnym odpadom, 

- prečo budeme alebo kto na základe akých kritérií rozhodol o päťročnej zmluve, že by sme 

mali uzatvárať, nie je výhodnejšie, nemohlo by byť výhodnejšie uzatvoriť zmluvu na 

napríklad dva alebo tri roky, mení sa tá legislatíva a druhá otázka je, či bude zahŕňať táto 

zmluva aj postupný prechod na množstvový zber komunálneho odpadu, vieme sa už k tomu 

vyjadriť alebo ešte nie? 

 

Ing. Jana Nitrayová 

- začnem s tou druhou, k tomu sa nevieme vyjadriť, je to naozaj na odborníkoch, prečo päť 

rokov, pretože doteraz sme mali uzatvorené zmluvy na päť rokov, končí nám zmluvný 

vzťah s dodávateľom a keďže je to veľmi náročné, ako ste správne povedali, aj legislatívne 

sa to neustále mení, my musíme začať obstarávať skôr, aj keď toto predpokladáme, že by 

to sa malo začať obstarávať niekedy už možno v lete a ja očakávam tam naozaj pomoc 

odbornej verejnosti, aj komisie, že sa bude o tomto diskutovať tak, aby sa mu nastavili tie 

súťažné podklady tak, aby neboli nejakým spôsobom predmetom nejakých prieťahov, 

 

Mgr. Róbert Čibrik 

- pod položkou 28. Údržba zelene, 

- nájdem si to, počkajte, na štyri roky 1 000 000 EUR, čo je v tomto, čo by v tom malo byť 

zahrnuté a či sú tam aj iné aktivity alebo aj kosenie alebo o čo sa jedná? 

 

Ing. Jana Nitrayová 

- je to opätovne to, že nám končí zmluvný kontrakt, to znamená, že opätovne ideme 

obstarávať starostlivosť o zeleň ako takú, je to naozaj kosenie, je to strihanie kríkov, sú to 

záhony, s tým, že keďže máme projekty a naše plochy sa zväčšujú, takže je tu už aj 

predpokladaný väčší rozsah, je predpokladaná možno inflácia, tieto ceny energie, čiže keď 

vychádzala správkyňa položky z tohoto, tak očakávajú, to je predpokladaná hodnota 
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zákazky, ktorú my musíme určiť a jednoducho súťaž potom ukáže, aká bude, ale je to presne 

o tom, toto je ďalšie, tak ako nám končí komunál, tak nám aj zeleň končí kontrakt, 

 

Mgr. Róbert Čibrik 

- posledná otázka, Montáž a demontáž vianočnej výzdoby 20 000 EUR, ja sa chcem opýtať, 

okrem toho, že či toto nemôže mesto nejakým spôsobom riešiť vo vlastnej réžii? 

- opýtam sa aj druhú otázku, či si naozaj myslím, že 20 000 EUR je adekvátne?  

- ja som sa snažil nájsť niekde nejakú alternatívu alebo iné mestá, akým spôsobom toto riešia 

a našiel som tiež jedno mesto, ktoré malo v 2021-vom výdavky na demontáž a montáž 

vianočnej výzdoby vo výške 19 000 EUR a bola to Žilina, je nepomerne väčšie mesto Žilina 

a tak sa preto chcem opýtať, že čo je v tomto zahrnuté a či to mestský úrad považuje za 

primeranú sumu? 

 

Ing. Jana Nitrayová 

- takto, je to určite predpokladaná, považujeme za predpokladanú sumu, ide o demontáž 

a montáž, ako ste správne povedali, niektoré mestá to riešia tak, že si to nechávajú toto 

osvetlenie na stĺpoch verejného osvetlenia; ak ste si všimli, my ich nemáme, my ich máme 

na centrálnej mestskej zóne, kde to treba, naozaj je to zložité, aby to tam sa nainštalovalo  

a potom to odinštalovalo s tým, že táto pešia zóna je frekventovaná inak, čiže je tam 

zásobovanie, toto tam jednoducho nemôže zostať celý rok a je to jednoducho aj o tom, že 

my máme nejaké vianočné alebo teda osvetlenie, ktoré potom pri tej montáži, samozrejme 

prichádza k tomu, že niektoré už vypadnú, takže sú tam zahrnuté aj tie čiastky, naozaj to 

máme ho už veľmi dlho a jednoducho si myslím, že je nutné dať na toto výdavky, keď 

chceme mať naozaj urobenú výzdobu takú, akú máme, v takomto rozsahu, 

 

Ing. Ingrid Kántorová 

- ja by som sa chcela, mám len jednu otázku, na položku 17., môj obľúbený parkovací systém, 

my sme vlastne ešte nič neschvaľovali, ani žiadne VZN-ko, tak sa chcem opýtať, že čo 

vlastne máme teraz schvaľovať, v marci má začať vlastne verejné obstarávanie a čo vlastne 

máme teraz schvaľovať, keď o ničom nevieme a vlastne najbližšie zastupiteľstvo je až  

18. apríla a my to už teraz vlastne dopredu bez toho, že by sme o tom niečo vedeli, máme 

schváliť, 

 

Ing. Jana Nitrayová 

- to, že to si napísal správca, že predpokladá, že to bude marec, tento termín nie je záväzný, 

záväzné je to, že to chce obstarávať v tomto roku a o parkovacom systéme je to, že pokiaľ 

nie je projektová dokumentácia, ktorá teda musí byť vypracovaná, pretože ktoré parkovacie 

miesta, kde plánuje mesto, ktoré potom komisia, vlastne táto odborná skupina predloží na 

rokovanie, tak potom tam bude aj aký systém, lebo naozaj oni ešte stále komunikujú  

o tom, že teda aký systém toho parkovania bude, kde by to malo byť, my máme obmedzené 

možnosti, ale pokiaľ projektant, odborník, ktorý povie, že toto má zmysel a toto sa zadáva 

presne tak, aj ako odpovedal Miro Poliček pri interpelácii, keď bude toto, tak potom sa to 

bude prerokovávať aj v komisiách, ale my sme to už pre istotu zahrnuli, lebo sa nám aj 

stalo, že potom tu nastáva hektické obdobie a musíme ho dopĺňať, takže toto je predpoklad, 

že v tomto roku, je dosť možné, že tie rokovania budú zdĺhavejšie, že vy budete hovoriť  

o niečom a toto sa rozloží na ďalšie roky, alebo sa to začne trebárs administratívne 

obstarávať len na konci roka, aj toto sa môže stať, lebo aj účinnosť toho VZN-ka je 

nastavená tak, že ona nemusí byť dňom, kedy je predložené na zastupiteľstvo, tak ako je 

ten termín 30. 04. ale môže sa odložiť, vzhľadom na tieto technické veci ku koncu roka,  

od nového roku, toto umožňuje všeobecne záväzné nariadenie, 
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Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 

Mestské zastupiteľstvo v Šali 

A. prerokovalo     

návrh plánu verejného obstarávania na rok 2024, 

B. schvaľuje 

plán verejného obstarávania na rok 2024. 

 

Prezentácia: 17 

Za:  14 

Proti:    3 

Zdržal sa:   0 

 

MsZ   p r i j a l o   uznesenie v navrhnutom znení. 

 

 

D. MAJETKOVÉ ZÁLEŽITOSTI 

 

1. Mgr. Martin Holata a manželka Ing. Jana Holatová, Železničná 507/22, 927 01 Šaľa – 

prevod pozemku z dôvodu hodného osobitného zreteľa - materiál číslo D 1/1/2024 

Predložil Mgr. Miloš Kopiary, referent OSMaZM 

Podrobnú správu obsahuje predložený materiál. 

Predkladateľ doplnil stanovisko z komisií, materiál bol prerokovaný v ekonomickej komisii, 

ktorá ho svojím uznesením odporúča mestskému zastupiteľstvu schváliť, rovnako komisia 

územného plánovania, výstavby a dopravy tiež svojím uznesením odporúča mestskému 

zastupiteľstvu tento materiál schváliť. 

 

Diskusia: 

 

Ing. Peter Andráši 

- prečo chceme predávať ten pozemok so zľavou? požiadali si, rozumiem, môžu si požiadať, 

rozumiem, 

 

Mgr. Miloš Kopiary 

- požiadali si v súlade so zásadami hospodárenia v aktuálnom znení, teda navrhli v rámci 

toho limitu, do ktorého mohli požiadať a mestské zastupiteľstvo na predchádzajúcom 

rokovaní schválilo zverejnenie zámeru prevodu tejto nehnuteľnosti aj vrátane tohto zníženia 

kúpnej ceny, 

 

Ing. Peter Andráši 

- od znaleckého posudku,  

 

Mgr. Miloš Kopiary 

- od znaleckého posudku, áno, 

 

Ing. Peter Andráši 

- dobre, ďakujem, 

 

Mgr. Róbert Čibrik 

- tiež som v podstate sa chcel opýtať na niečo podobné, každopádne teda len skonštatujem, 

že ja nevidím žiadny zmysel a dôvod, aby mestské zastupiteľstvo schvaľovalo predaj 
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takýchto pozemkov v takýchto situáciách so zľavou; som toho názoru, že mesto by malo 

zabezpečiť a poslanci by si mali takisto zabezpečiť vlastne príjem prostriedkov do rozpočtu 

mesta a nie schvaľovať zľavy v situáciách, keď to nie je potrebné; osobne nemám problém 

schváliť prevod týchto nehnuteľností bez zľavy, môžu si to znovu podať, ale tento návrh 

takto ako je podaný, nebudem, nezahlasujem za tento návrh, 

 

Mgr. Jozef Belický 

- ďakujem veľmi pekne, opakujem, že je to druhé kolo, v prvom kole už tento návrh vlastne 

prešiel, vrátane ceny, 

 

Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 

Mestské zastupiteľstvo v Šali 

A. prerokovalo 

      prevod pozemku z dôvodu hodného osobitného zreteľa, 

B. konštatuje, že 

1. pozemok, parcela registra CKN číslo 663/66, zastavaná plocha a nádvorie o výmere  

118 m2 v celosti, vedený katastrálnym odborom Okresného úradu Šaľa pre obec 

a katastrálne územie Šaľa na liste vlastníctva č. 1 sa stáva pre mesto Šaľa trvale 

prebytočným majetkom z dôvodu, že trvale neslúži mestu Šaľa na plnenie úloh v rámci 

jeho predmetu činnosti, alebo v súvislosti s ním, 

2. v zmysle § 9a ods. 15 písm. f) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov ide o dôvod hodný osobitného zreteľa podľa § 14 ods. 2 písm. a) Zásad 

hospodárenia s majetkom mesta Šaľa v platnom znení spočívajúcom v zosúladení 

skutkového a právneho stavu užívanej časti pozemku, ktorý sa nachádza v rámci 

oploteného areálu nehnuteľností vo vlastníctve žiadateľov a zároveň tvorí s nimi 

funkčný celok, pričom žiadatelia nerušene užívajú pozemok vo vlastníctve mesta (či už 

na základe nájomnej zmluvy alebo bez právneho titulu) aspoň 10 rokov, pričom do tejto 

doby sa započítava aj užívanie nehnuteľnosti právnych predchodcov žiadateľov, 

3. zámer prevodu pozemku z dôvodu hodného osobitného zreteľa bol zverejnený  

na úradnej tabuli a webovom sídle mesta dňa 31. januára 2024,    

C. schvaľuje 

1. prevod nehnuteľnosti na Železničnej ulici v Šali, pozemok, parcela registra CKN číslo 

663/66, zastavaná plocha a nádvorie o výmere 118 m2 v celosti, vedená katastrálnym 

odborom Okresného úradu Šaľa pre obec a katastrálne územie Šaľa na liste vlastníctva 

č. 1 , pre Mgr. Martina Holatu a manželku Ing. Janu Holatovú, obaja bytom Železničná 

507/22, 927 01 Šaľa do ich bezpodielového spoluvlastníctva manželov, 

2. zníženie kúpnej ceny určenej znaleckým posudkom č. 50/2023 vyhotoveným  

11. 10. 2023 súdnym znalcom Ing. Štefanom Miškovičom vo výške 2 292,74 EUR  

v súlade s ustan. § 14 ods. 5) písm. a) Zásad hospodárenia s majetkom mesta Šaľa 

v platnom znení o 20 %, t. j. v celkovej kúpnej cene 1 834,20 EUR. 

 

Prezentácia: 19 

Za:  13 

Proti:    6 

Zdržal sa:   0 

 

MsZ   p r i j a l o   uznesenie v navrhnutom znení. 
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2. Návrh spôsobu nakladania s majetkom mesta – prevod pozemku z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa pre Petra Farkaša, Jesenského 687/23, 927 01 Šaľa - materiál číslo 

D 2/1/2024 

Predložil Mgr. Miloš Kopiary, referent OSMaZM 

Podrobnú správu obsahuje predložený materiál. 

Predkladateľ doplnil stanovisko z komisií, materiál bol prerokovaný v ekonomickej komisii, 

ktorá ho svojím uznesením odporúča mestskému zastupiteľstvu schváliť, rovnako komisia 

územného plánovania, výstavby a dopravy tiež svojím uznesením odporúča mestskému 

zastupiteľstvu tento materiál schváliť. 

Diskusia k predloženému materiálu nebola. 

 

Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 

Mestské zastupiteľstvo v Šali 

A. prerokovalo 

návrh spôsobu nakladania s majetkom mesta – prevod pozemku z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa pre Petra Farkaša, Jesenského 687/23, 927 01 Šaľa, 

B. konštatuje, že 

pozemky, parcela registra CKN číslo 789/62, zastavaná plocha a nádvorie o výmere  

14 m2 a parcela registra CKN číslo 789/63, záhrada o výmere 9 m2, vedené katastrálnym 

odborom Okresného úradu Šaľa pre obec a katastrálne územie Šaľa na liste vlastníctva 

č. 1 v celosti sa stávajú pre mesto Šaľa prebytočným majetkom z dôvodu, že trvale neslúžia 

mestu Šaľa na plnenie úloh v rámci jeho predmetu činnosti, alebo v súvislosti s ním, 

C. schvaľuje 

zverejnenie zámeru prevodu nehnuteľností na ulici Jesenského v Šali, pozemky parcela 

registra CKN číslo 789/62, zastavaná plocha a nádvorie o výmere 14 m2, a parcela registra 

CKN číslo 789/63, záhrada o výmere 9 m2, vedené katastrálnym odborom Okresného úradu 

Šaľa pre obec a katastrálne územie Šaľa na liste vlastníctva č. 1 v celosti v zmysle  

§ 9a ods. 15 písm. f) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa § 14 ods. 2 písm. a) Zásad hospodárenia  

s majetkom mesta Šaľa v platnom znení spočívajúcom v zosúladení skutkového a právneho 

stavu užívanej časti pozemku, ktorý sa nachádza v rámci oploteného areálu nehnuteľností 

vo vlastníctve žiadateľa a zároveň tvorí s nimi funkčný celok, pričom žiadateľ nerušene 

užíva pozemok vo vlastníctve mesta (či už na základe nájomnej zmluvy alebo bez právneho 

titulu) aspoň 10 rokov, pričom do tejto doby sa započítava aj užívanie nehnuteľnosti 

právnych predchodcov žiadateľa, za kúpnu cenu určenú znaleckým posudkom č. 61/2023 

vyhotoveným dňa 30. 11. 2023 súdnym znalcom Ing. Štefanom Miškovičom vo výške 

415,00 EUR pre Petra Farkaša, Jesenského 687/23, 927 01 Šaľa. 

 

Prezentácia: 19 

Za:  18 

Proti:    1 

Zdržal sa:   0 

 

MsZ   p r i j a l o   uznesenie v navrhnutom znení. 
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3. Západoslovenská distribučná, a.s., Čulenova 6, 816 47 Bratislava – žiadosť  

o uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecných bremien na pozemok  

vo vlastníctve mesta - materiál číslo D 3/1/2024 

Predložil Mgr. Miloš Kopiary, referent OSMaZM 

Podrobnú správu obsahuje predložený materiál. 

Predkladateľ doplnil stanovisko z komisií, materiál bol prerokovaný v ekonomickej komisii, 

ktorá ho svojím uznesením odporúča mestskému zastupiteľstvu schváliť, rovnako komisia 

územného plánovania, výstavby a dopravy tiež svojím uznesením odporúča mestskému 

zastupiteľstvu tento materiál schváliť. 

Diskusia k predloženému materiálu nebola. 

 

Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 

Mestské zastupiteľstvo v Šali 

A. prerokovalo 

 žiadosť o uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecných bremien na pozemok 

vo vlastníctve mesta, 

B. schvaľuje 

uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení časovo neobmedzených vecných bremien 

in personam na pozemok vo vlastníctve mesta Šaľa – parcela registra CKN číslo 2687/1, 

zastavaná plocha a nádvorie o výmere 1101 m2, vedenej katastrálnym odborom Okresného 

úradu Šaľa pre obec a katastrálne územie Šaľa na liste vlastníctva č. 1 spočívajúcich v práve 

zriadenia a uloženia elektroenergetických zariadení, užívaní, prevádzkovaní, údržby,  

opráv, úprav, rekonštrukcií, modernizácií a akýchkoľvek iných stavebných úprav 

elektroenergetických zariadení a ich odstránenie, v rozsahu, ktorý bude po realizácii stavby 

„DS_Šaľa, Partizánska TS0834-008, VNK, TS, NNK“ stanovený geometrickým plánom  

a za jednorazovú odplatu vo výške podľa znaleckého posudku, v prospech spoločnosti 

Západoslovenská distribučná, a.s., so sídlom Čulenova 6, 816 47 Bratislava,  

IČO: 36 361 518. 

 

Prezentácia: 19 

Za:  19 

Proti:    0 

Zdržal sa:   0 

 

MsZ   p r i j a l o   uznesenie v navrhnutom znení. 

 

 

F. PRÁVNE ZÁLEŽITOSTI 

 

1. Zmluva o dielo č. 867/2023 na realizáciu diela „Materská škola Budovateľská, Šaľa“ 

- materiál číslo F 1/1/2024 

Predložila Ing. Eliška Vargová, referentka RRSaŠF 

Podrobnú správu obsahuje predložený materiál. 

 

Diskusia: 

 

Mgr. Róbert Čibrik 

- ja by som sa chcel len opýtať, jednu drobnosť som si všimol v zmluve a neviem, či sa jedná 

o preklep alebo nerozumiem tomu, preto sa chcem opýtať, jedná sa to ohľadne ceny, cena 

bola vysúťažená myslím, že 181 000, ale potom, keď pozrieme platobné podmienky  
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čl. 9. bod 2., tam sa uvádza, že druhá splátka vo výške poskytnutej dotácie v sume 205 000, 

poprosím o vysvetlenie, 

 

Ing. Eliška Vargová 

- je to preto, lebo schválená výška dotácie bola 205 000 a to je maximálna výška splátky, 

ktorá bude hradená, totižto systém financovania z envirofondu je taký, že najprv musíme 

zaplatiť náš podiel a potom výšku dotácie, takto bol vzor zmluvy v súťažných podkladoch, 

áno, mali sme to zrejme znížiť, lenže kým nebola zmluva o poskytnutí dotácie, keď sme 

uzatvárali túto zmluvu, ešte sme ju nemali, tak následne, až bude opravená výška dotácie, 

pretože pôjde to dole, bude dodatok k tej, aj k tomuto, ale my sme museli uzatvoriť zmluvu  

v zmysle súťažných podkladov a ešte stále nemáme záver z obstarávania, ak ešte niečo by 

sa im náhodou nepáčilo, tak vlastne nám upravia dotáciu; my vieme, tak ako som napísala 

do materiálu, vieme, že vlastne, ktoré sú neoprávnené výdavky, ktoré sú oprávnené, z toho 

95 % má byť dotácia, ale až keď nám to potvrdia, tak to budem upravovať, 

 

Mgr. Monika Budaiová 

- my sme v pondelok mali radu škôlky, boli sme tam aj s Tomášom Benkovičom a pani 

riaditeľka vyslovila veľkú vďaku a veľmi, veľmi sa tešia, že sa to podarilo, takže ďakujeme 

veľmi pekne aj za celú radu, 

 

Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 

Mestské zastupiteľstvo v Šali 

A. prerokovalo 

zmluvu o dielo č. 867/2023 na realizáciu diela „Materská škola Budovateľská, Šaľa –  

zníženie energetickej náročnosti stavby“, 

B. berie na vedomie 

a) výsledok verejného obstarávania – podlimitná zákazka s názvom „Materská škola 

Budovateľská, Šaľa – zníženie energetickej náročnosti stavby“, 

b) Zmluvu o dielo č. 867/2023 zo dňa 13. 11. 2023 na realizáciu diela „Materská škola 

Budovateľská, Šaľa – zníženie energetickej náročnosti stavby“, uzatvorenú 

s dodávateľom SO-MA s. r.o., so sídlom Štúrova 41, 949 01 Nitra, IČO: 52377539, 

DIČ: 2121017833, IČ DPH: SK2121017833. 

 

Prezentácia: 19 

Za:  19 

Proti:    0 

Zdržal sa:   0 

 

MsZ   p r i j a l o   uznesenie v navrhnutom znení. 

 

 

G. VYSTÚPENIA VEREJNOSTI 

 

Do vystúpenia verejnosti sa neprihlásil žiadny občan. 

 

 

H. RÔZNE 

 

Neboli predmetom rokovania. 
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ČASŤ IV. 

UKONČENIE 

 

Po prerokovaní všetkých bodov programu bolo 1. zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Šali 

konané v roku 2024 ukončené. 

 

Všetky písomné materiály týkajúce sa bodov rokovania 1. zasadnutia mestského zastupiteľstva 

sa nachádzajú v prílohe tejto zápisnice spolu s výsledkami čiastkových hlasovaní. 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

 

 

Ing. Gabriela Lacková 

 

 

 

Miloš Rehák 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

               Ing. Jana Nitrayová                                            Mgr. Jozef Belický 

                           prednostka Mestského úradu v Šali                                primátor mesta                                                                                   

 

 

 

 

Zapisovateľky: 

Ing. Bc. Ľuba Boháčová 

Andrea Súdorová 

Šaľa 5. marca 2024 


